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 צביקי וייל  | משולחן מנהל הקהילה  

 קהילה יקרה, 

בהמשך הגיליון עוד יפורט רבות על שבת הקהילה המרוממת, ותודה גדולה לצוות שבת הקהילה.                            
       האירוע בו זכיתי להשתתף, של הפרידה מיריב, היה קסום ומכבד.                                                                     

 שמחתי גם על שיתוף הפעולה בין צוותי התרבות לצוותי החינוך, ומקווה שיהיו עוד רבים כאלו.

בתקופה מורכבת ומאתגרת  –במסגרת השבת הודנו לחנה כהן תבור על חצי שנה של הובלת מערכת החינוך החברתי 
 במיוחד.  תודה לחנה גם על העברת מקל מסודרת לצוות החינוך הנוכחי.

לפני כשבועיים כתבתי אודות הגירעון הקיים בכספי הקהילה. אנו ממשיכים במיפוי מלא של הגירעון, ובמחשבה על  
 בניית דרכי התנהלות נכונות ומתאימות למצב. 

, מראש תוכנן רק לחצי שנה, מתוך הבנה ששנה זו )וזו שלפניה( הן שונות ודורשות 0202התקציב שתוכנן לשנת 
התייחסויות תכופות יותר. לכן, מראש תוכננה אסיפת קהילה לאחר חצי שנה. זו תתקיים באמצע חודש יולי, ובה יוצגו 

 כל הנתונים ודרכי ההתמודדות עם המצב.

חשוב לומר, שוב, שהגירעון הוא לא תוצאה של שנה אחת ולא של חמש שנים, אלא הצטבר לאורך שנות פעילות האגודה 
 ואילך.  0222החל מ

ההנהלה פנתה לרו"ח שוקי שפיגל שהסכים בשמחה לשמש בהתנדבות כאחראי בקרה תקציבית וכמסייע למנהל 
 הקהילה בפיקוח ובבניית התקציבים. הגדרת התפקיד מצורפת בהמשך. אני מודה מראש לשוקי על ההתגייסות.

אחת המשמעויות של המצב, היא שאנו מקפידים ביתר שאת על בניית תקציבים ריאליים לחינוך הבלתי פורמלי, 
 למערכת הגיל הרך ולפעילות הקיץ, מאחר ויקשה על הקהילה לממן חוסרים שייווצרו בפעילות אם יהיו כאלו. 

י"ב להצגת פעילות הקיץ והעלויות. המפגשים יוצרים שיח -צוות החינוך הבלתי פורמלי נפגש השבוע עם הורי ילדי א'
ששולח אותנו לעשות הכנות ובדיקות נוספות ואנו שמחים בכך. השילוב של בעלי תפקידים חדשים עם הדחיפות בתכנון  

 הפעילות לא תמיד מאפשר לנו לתת את כל התשובות בצורה מהירה, ואנו מודים על הסבלנות של כל השותפים שלנו.

צביקה מילוא נענה לפניית ההנהלה להחליף את רעות שלו בתפקידה כמרכז ועדת הקבלה וההנהלה אישרה את מינויו. 
בהצלחה גדולה לצביקה, ותודה רבה לרעות על תרומתה הרבה. צביקה מזה כמעט  תשע שנים היה חבר ועדת הקליטה, 

 כך שהנושא מוכר לו וקרוב לליבו.

בשבוע שעבר נפגשה ההנהלה עם מנחי מעגלי השיח, הגבאים והרב להמשך הדיון בנושא קהילה ותפילה.                     
אנו בוחנים את האפשרות להקצות מבנים נוספים בקהילה למניינים שירצו ויוכלו לקחת אחריות מלאה על קיום המניין 

כמו קידוש או תפילה משותפת אחת למס'  –מצד אחד, לצד המחשבה על מעגלי מפגש קהילתיים שימשיכו להיות 
 שבועות. 

בבית הכנסת התגלו בחורף האחרון בעיות אטימות, וכן ישנן עלויות משמעותית לתיקון ספרי תורה.  –בהקשר זה 
מאחר ולא תקצבנו כלל את הנושא, אני פונה אל הציבור בבקשה להרים תרומה לצורך זה.                                           

 למס הכנסה. 64ניתן לפנות אלי ישירות, ניתן גם לקבל קבלה מוכרת לס.

 

 שבת שלום, 

 צביקי

 

 

 

 

 

 

 אחראי בקרה תקציבית -הגדרת תפקיד  

 תחומי אחריות

 פיקוח וסיוע למנהל הקהילה בעת הכנת תקציבי הקהילה, החינוך הבלתי פורמלי והגיל הרך .

 פיקוח וסיוע למנהל הקהילה בהכנת תזרים חודשי, רבעוני ושנתי

 פיקוח וסיוע למנהל הקהילה בעת הצגת התקציב באסיפה ובהנהלה.

 פיקוח וסיוע למנהל הקהילה בעת הכנת דו"ח ביצוע רבעוני, והצעת התאמות נדרשות.

 שותף להתנהלות מול הרו"ח המבקר בנושאי הדו"ח הכספי. 



 יונית גרוס, רעיה בורגנסקי, רינה לכר וחגית איילצוות שבת קהילה | 

 קהילה יקרה,

 אנחנו אחרי שבת קהילה שכולה הייתה בסימן חיבורים. 

 כבר בבוקרו של יום שישי נפגשנו לברנץ' בבריכה, שרנו יחד ונפרדנו מיריב מנהל הקהילה. 

 התחלנו את השבת בתפילה משותפת וחזרנו כולנו יחד לבית הכנסת אחרי זמן רב. 

המשכנו בבוקר עם עליות לתורה בהם צוינו מגוון קבוצות מקהילתנו, וכמובן ציינו את ילדי שנת המצווה. ותודה לאוהד  
 על שיתוף הפעולה והפתיחות לרעיונות שלנו. 

משפחות!!!!  והאמיצים והאמיצות שבחבורה המשיכו גם  02לאחר מכן התחלקנו לקידושים, אליהן נרשמו למעלה מ
 לסעודות שבת משותפות. 

אחה"צ נפגשנו לשיעור בהובלת מרים שיפרוביץ ועינת לב, חיברנו בין פרשת השבוע, לחיי הקהילה שבצד היופי שלהם, 
 לעיתים, כסיפור קורח ועדתו, מעוררים בינינו גם אי הסכמות... 

לקינוח נפגשנו כולנו לס. שלישית קהילתית שהוקדשה לחינוך, לפרידה מחנה ולחגיגה משותפת עם בני ובנות שנת 
 ( המצווה )פירוט בסיכום של ו.חינוך     

 השבת הזאת נתנה לנו את האפשרות פשוט להפגש אחרי שנה מאתגרת שעברה על כולנו. 

אנחנו רוצות להודות לכל השותפים לשבת הזאת ובראשם איילת צביאל שבזכות החלומות והאנרגיות שלה דברים פה 
 קורים. 

 ותודה גדולה לכולכם.ן. על אינסוף מילים חמות שקיבלנו, על ההערות לשיפור ועל היחד.

 מזמינות אתכם.ן להמשיך ולהעביר אלינו הצעות להמשך כדי שנוכל להמשיך ולדייק את הדברים לפעם הבאה.

 

 אילת צביאלתרבות מה שלומנו? | 

שבת הקהילה שחווינו יחד בהתרוממות רוח מיוחדת עושה לנו טעם של עוד, ואכן הקיץ בפתח ואיתו מסורות חדשות 
 וישנות, כמו גם שת'פ שנבנה עם החינוך ולאט לאט קורם עור וגידים.

 אז מה מצפה לנו? 

 הנה הצצה קטנה:-ז קיץ מלא, ועד אז“בקרוב ממש נשלח לו

 מתקרבת בצעדים גדולים, ואנחנו נתחיל לחלום אותה!!!  42שנת ה -*חלום ליל קיץ

 בשעות הפתיחה הרגילות, נבוא עם פעילות קלילה למשפחות וילדים. -*שלישי בבריכה

 *חג משק וחנוכת בית האימון החדש!

 ערב לבן שמתבשל בצוות-* טו באב 

 ועוד היד נטויה!

מי שחפצים.ות להיות חלק מהפעילות העניפה שלנו לאורך השנה, להזרים רעיונות חדשים   -נשמח גם להרחיב את הצוות 
 מקומכםן איתנו!! -ולהיות במוקד עשיה קהילתי חשוב

 

 אורי לדל ועמרי כרמיפתחו לנו שער | 

 מנגנון פתיחת השער הוחלף וכעת יש לנו יותר בקרה על השימוש בשער. 

 . כדי להיכנס לשער יש להתקרב לשער ולהיכנס דרך האפליקציה. palgate* יש להוריד את האפליקציה 

. בקרוב המספר הישן יפסיק 2426224262* עדיין אפשר להיכנס על ידי חיוג לשער, אולם יש להחליף את המספר ל: 
 לעבוד.

 * עדיין אפשר להיכנס עם שלט.

 * המעוניינים להוסיף מישהו לרשימת המאושרים כניסה, יש לשלוח שם מלא ומספר טלפון לאורי לדל.

 * אם יש לכם בעיה באפליקציה, נא לפנות לאורי לדל.



 אסתר ואורי לדל עונת הבריכה | 

 .0:22בשעה  20.4.02בעת כתיבת מילים אלו, אנו מקווים לפתוח את עונת הבריכה כמתוכנן, ביום שישי, 

. עקבו אחרי הפרסומים ב"מקומי" לגבי SOSהשנה נתקלנו ברגע האחרון בתקלות חמורות ונאלצנו לרכוש משאבה חדשה 
 שינויים בלוח הזמנים.

 הנהלים פורסמו וחולקו בתאי הדואר.  נא לעבור על הנהלים עם הילדים.

 שימו לב שיהיו שעות שאנו מארחים אורחים ממירב וממלכישוע.

חובה עליך לשמור עליו ללא התעסקות בטלפון הנייד או במחשב  -תזכורת: אם באת לשמור על הזאטוט שאינו יודע לשחות 
 אישי!

 יש לצאת מאזור הבריכה. -.  נא לאפשר למצילה לנוח בשעה זו 20:22-26:22שימו לב שבכל יום יש הפסקה למצילה בשעה 

מפורסמים בקבוצת "בריכת שחייה" במקומי. אם קבוצה זו אינה מופיעה אצלכם, נא  -ושינויים, אם יש  -שעות הבריכה 
 ליצור קשר עם אורי לדל.

תודה רבה לאילן הימן והנוער, ולבעלי המקצוע שעזרו ועוזרים בהכנת הבריכה: יואל יעיר, אייל רובינסון, מויש בנימיני, קובי 
 שחם, קלמן יעיר, יהודה לדרמן, ועוד.

אנו שמחים שיש לנו בריכת שחייה בחצר הקרוב, אך יש לזכור שפעילות בבריכה היא  מסוכנת. יש להקפיד על הכללים, 
 להגדיל ראש, ולשמור על חיים.

 

 

 דברים שאמר יריב בפרידה פרידה מקהילת מעלה גלבוע | 

בשש שנות עבודתי במעלה גלבוע זכיתי לעבוד בשיתוף פעולה עם מנהלי פעילויות רבים, עם שלוש הנהלות קהילה, עם 
כולם שמו   -מנהלי הקיבוץ והנהלות הקיבוץ, עם מנהלי הישיבה ועם השותפים בתנועת הקיבוץ הדתי ובמועצה האזורית 

 לנגד עיניהם תמיד את שגשוגה של מעלה גלבוע.

 אני מודה לכולם על העשייה המשותפת.

 אני מודה למוטי תורן ולרבני הישיבה.

 לדובי מילר, חזי ליפשיץ, עופר מילר וארנה בשיא לבר"ן מנהלי הקיבוץ.

 למיכל אליהו וסיגל לויטן על העזרה והעצות הטובות.

 תודה מיוחדת ללני קפלן ויצחק ריבלין שליוו אותי כיושבי הראש של הקהילה.

 תודה אישית לשוקי על השותפות הניהולית והחברות.

 בהצלחה לצביקי וייל. אני חושב שהבחירה בו לניהול הקהילה בשנים הקרובות היא בחירה מעולה.

 בשש השנים שחלפו הלכתי ובאתי למעלה גלבוע שלוש פעמים ולפעמים יותר בכל שבוע. 

 מחלון המשרדים ראיתי תמיד את ביתי בשדה נחום וממפתן ביתי נשקפה אלי מעלה גלבוע.

 –התנועה הזו בין לבין אפשרה לי 

 לחוש כל הזמן חלק אבל לזכור תמיד שאני לא ממש.

 להעמיק בפרטים אבל לראות את האתגרים הגדולים משתלבים לתמונה אחת יפה. 

 והכי חשוב להיפרד אבל לשמור על קשר עין בידיעה שניפגש כאן שוב.

 ועכשיו זה נגמר, קצה חלום, מעגל שנסגר. כמו בשירו של שלום חנוך ניגע אל החלום.

 וכמו בשיר אני מקווה ובטוח שניפגש ונתראה כי לב אוהב אינו טועה.

 תודה על הקבלה ועל שיתוף הפעולה וגם על המחלוקות והדיוקים שהיו דרושים ונכונים לי בעבודתי.

 להתראות 



 צדוק ליפשיץדברים שנאמרו בפרידה מיריב |  -דברי פרידה מיריב קרין 

בפתיחת דברי אני מבקש לקרוא סיפור של ש"י עגנון מתוך הספר "עיר ומלואה" וברשותכם אקרא אותו בשלמותו שכן 

 יש עוד שעות רבות עד כניסת השבת.

 שבחו של רבי מנדלשם הסיפור: 

הואיל והזכרתי את ר' מנדיל אזכיר את שבחו. אבי מורי זצ"ל היה משתבח בר' מנדיל שאדם גדול הוא. שאלתי את אבי 

 מורי זצ"ל, מה גדולתו? אמר לי אבי מורי זצ"ל , שש שנים לא זזה ידי מידו ולא שמעתי אותו אומר אני.

 עד כאן הסיפור, אולי הקצר בסיפורי עגנון.

שש שנים התהלכת בינינו יריב ובאמת קשה להיזכר מתי נשמעה מפיך המילה אני. בדברי הסיכום והפרידה שלך בדף 

המידע אין כל אזכור לתרומתך האישית והייחודית להישגים הרבים אליהם הגיעה מעלה גלבוע בתקופת כהונתך. 

המקסימום שאתה מרשה לעצמך הוא לומר ואני מצטט:" הצלחנו יחד, הנהלת הקהילה, מנהלי הפעילויות ובעיקר חברי 

הקהילה להתמודד בצורה טובה עם האתגרים האלו. קיימנו שיח ציבורי בנושאים טעונים וכו' וכו'."שאר מילותיך 

 באותה כתבה מוקדשות לשבחים לחברי הקהילה ולמסכת תודות לשותפיך בניהול ובעשייה.

כשאני חוזר מקונצרט של הפילהרמונית וחולק את חוויותיי, הדבר הראשון שאני מציין הוא שמו של המנצח. "הייתי 

נגנים שעובדים קשה כמעט שעתים אך  222- 02אתמול בהופעה של הפילהרמונית עם דניאל ברנבוים". על הבמה יושבים 

 ברור שללא המנצח שעומד מולם על הפודיום לא תושג השלמות בביצוע.

כך גם אתה יריב. התנופה שאפיינה את שש שנות כהונתך לא היתה מתאפשרת אלמלא עמדת בראש המערכת המורכבת 

הזאת וניווטת אותה בהקשבה רבה, בחשיבה מעמיקה ובחברות טובה. השכלת יחד עם עמיתך שוקי לשלב ידים ולהוביל 

קהילה בנתיב ברור בדרך לארץ המובטחת. היחסים המיוחדים שנטוו ביניכם  -ראשית ששמה קיבוץ -את הספינה הדו

מהווים דוגמא ומופת לניהול משתף שגם כאשר התגלעו בו חילוקי דעות מהותיים מעת לעת, השכלתם למצוא להם מוצא 

 ופתרון הולמים.

זכורה לי היטב כניסתך לתפקיד. כינסת חמש שש פגישות עם כל אנשי ונשות הקהילה לשיחות בהן נוצרה תחושה של  

אינטימיות וקירבה. אלו אפשרו לך להבין את רחשי הלב, את המשאלות ואת זרמי העומק של מי שיהיו הלקוחות 

והשותפים שלך בשנים הקרובות. לאט לאט ובצניעות תפשת פיקוד ונכנסת לעובי הקורה עם ההנהלה, עם הועדות, עם 

 התקנונים, עם הצרכים הרבים מול המשאבים הדלים ועם בני האדם וחלומותיהם .

אז אמרנו צניעות, חברות, הקשבה, סבלנות, הנהגה .לצד זה באופן אישי אני זוכר לטובה פעם, פעמיים נדירות באסיפה   

 -אם להישאר בעולם הדימויים המוסיקאלי  -ובהנהלה  שהמרת  את הקוליות האופיינית שלך בקרשנדו ופורטה 

הרגשנו שאתה קצת מרוגז. אהבתי  –והחלטת לעמוד על שלך ועל כבודך תוך הגברת עוצמת הקול. ובואו נודה על האמת 

את זה. הבנתי שלעתים מוצדקת היציאה ממתחם השלווה ממש כמו משה בפרשת קורח אותה נקרא ב"ה מחר ,כשברגע 

מסוים עלה לו הסעיף ככתוב:" וידבר אל העדה לאמר. סורו נא מעל אהלי האנשים הרשעים האלה ואל תגעו בכל אשר 

 להם" )במדבר טז' כו(.

אי אפשר להיפרד מבלי  להזכיר את תקופת הקורונה ואת שלל ההתמודדויות הקהילתיות אותן הובלת. בחודשים 

ההזדהות. זה החל בצעד האצילי שלך  –הארוכים הללו באה לידי ביטוי תכונה נוספת, אולי החשובה מכל אלו שהזכרתי 

ושל יצחק ממש בתחילת המשבר: הודעה על ויתור חלקי על שכרכם כמחווה לכל מי שנפגעה פרנסתו והמשיך באין ספור 

הישיבות והפגישות וההתאמות שנדרשנו לעשות כתוצאה מהמצב החדש. המשרה החלקית שלך הפכה למשרה וחצי 

בפועל ללא כל סימנים של קושי ולחץ. פעם אחר פעם שמענוך משבח את התנהגות קהילת מעלה גלבוע אל מול הקורונה 

 לעומת מקומות אחרים ובשורה התחתונה הפכת בשנה זו להיות אחד מאתנו , בשר מבשרנו.

 אמר בשעתו שמשון ליבמן ידידנו: כשהחיצוני הופך להיות פנימי, זה הזמן להיפרד. בפרשת השבוע שלי, משפטים , 

 

 

 



 

נאמר: " שש שנים יעבוד ובשביעית יצא לחפשי חנם". יריב יקירנו, אנו משחררים אותך לדרכך החדשה. בטוחים 

 שתמצא אתגרים חדשים ואשרי מי שיזכה בך בהמשך.

מודה לך בשם כל נשות ואנשי הקהילה ומשפחותיהם ובשם חברי ההנהלה הנוכחית, ההנהלות שקדמו לנו וכל בעלי 

התפקידים שפעלו אתך לקידומה ולשגשוגה של מעלה גלבוע. תודה מיוחדת למיכל רעייתך ולבני ביתך שאפשרו לך 

 לבלות עמנו ערבים ארוכים.

 מסיים בבית מתוך שירה של לאה נאור:

 כשהסרט נגמר החיים מתחילים,                

 הצלילים מתחילים כשאין כבר מילים,          

 כשנגמור את הצליל אז נתחיל צליל אחר.     

 כשנגמור את השיר אז נתחיל לדבר.           

 סוף הוא תמיד התחלה של משהו אחר.

 טוב יותר?

 רע יותר?

 לא יודעת מה יותר

 משהו אחר.                         

           

 

 חנה בן צבי גורן, מדי, רותי, ועידיצא -ואלה שמות 

מועדון כל אנשי מעלה גלבוע שהגיעו לגיל חמישים ובוודאי אלה שעברו אותו הם מועדון אקסקלוסיבי יוקרתי שנקרא 
האמון על פעילויות צוות תרבות יום א' ומינה מתוכו את וועדת הוותיקים אשר נמצא בתחום אחריותה של הרוח, 

 התרבות והמפגשים של המועדון.

 ...(גיל עוז-ובארנקנו תקציב מהמועצה האזורית )כי אנחנו שייכים גם למוריה עדן מעל כולנו 

בתקופת הקורונה מוזמנים  42לכולם יש קבוצות ווטסאפ ומדורים במקומי שבהם אגב כבר פרסמנו שמי שהגיעו לגיל 
 לדווח על כך למוריה עדן ולהצטרף.

 מבולבלים? העיקר שאנחנו לא...

אז צתי"א קבע שהשנה ייפגש מוה"ר פעם בחודש לארוחת בוקר מפנקת + אורח/ת שיספרו על חייהם, מעשיהם וכדו'. 
 לכפר.  02בארוחת הבוקר הראשונה אירוחנו את אוריה גן מנכ"ל מלכישוע במלאת 

 מפגש ארוחת הבוקר הבא יתקיים בתחילת חודש יולי )כ"ד תמוז( וכך הלאה.

בין לבין נביא פעילויות כמו סרט )בשבוע הבעל"ט(, הרצאה, סדנה, טיול או מסיבה ככל שנוכל, בהתאם לעונות השנה 
 לחגים ו... לתקציב )בהנחיית יו"ר וועה"ו(.

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 בהזדמנות זו 

  –תזכורת לחברי מועדון הרוח 

 6.02ביום ראשון הקרוב, י' תמוז, 

 יוצאים לסרט! 

נפגשים באודיטוריום של מרכז המבקרים, 

 ..:.6בשעה 

 פרטים בקבוצה0



 בשדה החינוך | יעל מילר

 שבוע גדוש עבר עלינו בחינוך הקהילתי.

בזכות שיתוף פעולה בין החינוך הקהילתי והתרבות, זכינו השנה להתחיל במסורת חדשה ולחגוג במסגרת  -השבת שהייתה
שבת הקהילה את שנת המצווה של בני כיתה ז' ובנות כיתה ו'. עבורי, גם כאמא וגם במסגרת התפקיד בחינוך, זו הייתה שבת 

 מרגשת. כולי תקווה שנוכל גם להוסיף בשנה הבאה עוד חיבורים קהילתיים ומשמעותיים לשנת המצווה.

בזכותה של אסתר אלכסנדר, קראנו בדף המידע על נוהל בר/בת המצווה שהיה כאן בעבר. בתפילת שחרית, יונתן בשיא כיבד 
את בני המצווה בעלייה חגיגית בה זרקנו סוכריות על בני המצווה, ושמענו דבר תורה איכותי מבנות המצווה אוריה גרוס ונטע 

לדל )מצורף בהמשך(. בסעודה שלישית, ראינו על גבי לוחות מהממים שהכינה רינה לכר תמונות של בני ובנות המצווה מהילדות 
וכיום, ברכנו את בני המצווה בעזרתו הנדיבה של צדוק ליפשיץ )גם מצורף בהמשך(, שרנו בהנאה יחד עם ילדי כיתה א' 

בהובלתן של מירב אמסלם ולילך רובינסון, והתרגשנו במעמד תפילת המצווה של בני ובנות המצווה )גם מצורף(. במוצאי השבת 
כירת גז ניידת )לכל אחת מהשכבות( שתוכל לשמש אותם במהלך השנים  -הענקנו לבני כיתה ז' ולבנות כיתה ו' מתנה מהקהילה

הבאות. באותה הסעודה, רעות שלו הודתה בשם כולנו לחנה כהן תבור על פועלה הרב בחינוך )גם את הברכה תוכלו לקרוא 
 בהמשך..(. תודה רבה לכל הנותנים יד והעוזרים )בקדמת הבמה ומאחורי הקלעים( ולכל הקהילה על חגיגה משותפת.

-ח, וביום חמישי בערב נפגש עם הורי התיכון )ט-ביום שני התקיים מפגש הורים לקראת הקיץ להורי כיתות א -מפגשי הורים
י"ב(. מטרת המפגשים הייתה להציג את תוכניות הקיץ, להשיב עם שאלות ולשמש במה לבקשות וצרכים שיש להורים לקראת 

הקיץ. את המפגשים מובילה מירב אמסלם יחד עם חלק מהצוות החינוכי. במפגש ביום שני עלו מספר סוגיות רחבות יותר, כמו 
 נושא בנ"ע ומגוון המענים ש"המערכת" מציעה, ואני מניחה שעוד נדרש אליהם גם בקיץ וגם במהלך השנה הקרובה. 

בהזדמנות זו אזכיר שבמשך תקופת הקיץ, הצוות החינוכי ומירב הם הכתובת לנושאים ושאלות הנוגעים בפעילות עצמה. 
 הוועדה ואני נשמח להיות כתובת לנושאים רחבים יותר, או במקרים בהם המענה שניתן לכם לא מספק.    

 השבוע יצאו ילדי החטיבה והתיכון לחופשת הקיץ, ובהמשך יצטרפו אליהם ילדי היסודי. -קיץ

 יהיה שווה! עקבו אחר הפרסומים השונים... -אנו נערכים לקראת פתיחות חגיגיות של הקיץ

 כמו כן, בימים הקרובים נסיים לשלוח את התוכניות לקיץ. אנא הרשמו לפעילויות בהקדם כדי שנוכל להיערך בהתאם.

 מאחלת קיץ מוצלח, מהנה ובטוח לכולנו!

 

 דברים שנאמרו בשבת קהילהפרידה מחנה  | 

 שבת שלום.

בהיותו מחנך. כאשר נשאל מה הביא אותו לתחום עיסוקו, זו  –אברהם יהושע השל מפורסם בהיותו הוגה דעות, אך פחות מכך 
הייתה תשובתו: "בילדותי ובנעוריי נפלה בחלקי הזכות לברכות מרובות. חייתי בנוכחות מספר ניכר של אנשים יוצאי דופן 
ומעוררי יראת קודש, אנשים שהאכפתיות שלהם נתונה לבעיות פנימיוּת החיים, לרוחניות וליושרה, אנשים שגילו רחמים 

 "...עמוקים והבנה עמוקה לאנשים אחרים

 נראה שחוץ מלענות על השאלה האישית שהופנתה אליו, השל נתן תשובה טובה לשאלה חשובה אחרת: מהו החינוך?

-העידן שבו אנו נתונים רווי אי ודאות. לא אחת גם אנו המבוגרים עומדים משתאים אל מול האתגרים שבעולם משתנה
במהירות ומלא ספקות וסתירות. בשנה וחצי האחרונות הביאה איתה הקורונה אתגרים חדשים, שהגבירו את הצורך בנקודות 

 אחיזה, בוודאות ובאנשים שיתוו את הדרך.

את סגולותיך כמדריכה זכינו להכיר בשנים האחרונות מקרוב. כהורים, נהנינו מהיכולת שלך לראות את הטוב בכל חנה יקרה,  
אחד ובכל מצב, לרתום נערים ונערות לעשייה המתרחבת מחוץ לגבולות עצמם, להביע את דעתך אך גם להשאיר מרחב 
להתפתחות אישית. כאשר התפנה במפתיע תפקיד רכז החינוך, נטלת את המשימה על עצמך, ואת אותה הרוח שהנהגת 

 כמדריכה החלת על מערכת החינוך כולה.

וכך, זכינו אנו וזכו ילדינו ל'אהבה בימי קורונה'. הובלת את המדריכים קדימה, ראית את צרכי הילדים ועשית כמיטב יכולתך 
 למצוא פתרונות בתוך ים האתגרים הסוער. לא הכול היה אפשר לפתור, אך התחושה הייתה שיש מי שדואג לשמור על הרוח. 

לא ברור כמה מחומר הלימוד שלמדו ילדינו בזום יעמוד במבחן הזמן. בניחוש מושכל אפשר להמר שלא הרבה. אך המפגשים 
האנושיים, החינוכיים והמפרים כאן בקהילה, בוודאי הותירו חותם של יציבות ואהבה בלבותיהם. כפי שפוסק השל: "מה שאנו 

היא הטקסט שהתלמידים לומדים; -זקוקים לו יותר מכל דבר אחר אינו ספרי לימוד אלא אנשי לימוד. אישיותו של המורה היא
 הטקסט שלא ישכחו לעולם".

 תודה לך חנה על מי שאת, ועל מה שעזרת לילדינו להיות.

 באהבה, קהילת מעלה גלבוע



 

 דברים שנאמרו בשבת קהילה בשם בנות ובני המצווהאוריה גרוס ונטע לדל| 

 שבת שלום לכולם. תודה שנתתם לנו לדבר בשם בני ובנות המצווה.

רצינו לשתף אתכם במחשבות שעלו לנו תוך כדי שקראנו בבית את הפרשה וכמה פירושים עליה. ואולי גם לחבר את זה קצת 
 למעלה גלבוע, ולשנה המיוחדת שאנחנו כבני ובנות מצווה נמצאים בה.

אז הדבר הראשון שבלט לנו הוא הייחוס של קרח. בפסוק הראשון בפרשה מוזכר קרח ושושלת הדורות לפניו. בשנה הזאת 
עסקנו הרבה בשורשים שלנו. שלנו כמשפחה, כקהילה, כעם. נראה שקרח לא חשב על השורשים שלו, או אולי אפילו השתמש 

בהם כדי לקדם רק את עצמו, מבלי לראות שהוא חלק ממשהו יותר גדול. זה הזכיר לנו את המפגשים המיוחדים שלנו עם 
אנשים מהקהילה, מפגשי לימוד תורה של הורים וילדים. זאת הזדמנות להגיד תודה. זה מאוד משמעותי להיפגש עם אנשים 

בקהילה, זה מוסיף לנו קשר לשורשים שלנו, של המקום בו אנחנו גדלים, במיוחד עם המייסדים שחלקנו נכדים שלהם, אנחנו 
נחשפים לאנשים המיוחדים שבנו את מעלה גלבוע, לחלומות והתקוות שהיו להם, לסיפורים על עולם אחר כלכך מהעולם 

 אותו אנחנו מכירים...

הדבר השני ששמנו לב אליו מיד בתחילת הפרשה היה התיזמון של המרד של קרח ועדתו. בעצם יש לעם ישראל הרבה זמן פנוי 
 שנה במדבר. זמן לא חסר, בקיצור במילים שלנו, שיעמום. 62בשלב הזה. הם נמצאים מיד אחרי חטא המרגלים, מה שאומר 

כנערות ונערים אנחנו מכירים טוב את התחושה. כשמשעמם לפעמים מתחילים לעשות שטויות. קרח היה מנהיג מוכשר עם כח 
שהצליח לסחוף אחריו הרבה אנשים, אבל לכל אחד ואחת מהאנשים שהלכו אחריו, היתה את אפשרות הבחירה אם להיסחף 

או להיות נאמן לעצמך. אנחנו לומדות מזה כמה כח יש לזמן, כמה כח יש בבחירות שלנו וכמה כח יכול להיות לנו כקבוצה, 
 במיוחד בגילנו, אבל לא רק...

הדבר השלישי והכי משמעותי הוא עצם המחלוקת בין משה ואהרון וקרח ועדתו. לקרח היתה טענה, "כולם קדושים" לפני 
שנכנס להאם היא מוצדקת או לא, אנחנו מבינות שמותר לא להסכים, מחלוקות היו ותמיד יהיו, גם במעלה גלבוע לא חסר... 

 אבל יש דרך שבה מנהלים מחלוקת. 

חיפשנו הרבה פירושים בעיקר אצל הרב גוגל ובסוף חזרנו הביתה ומצאנו פירוש יפה של הרב ביגמן )קשר לשורשים כבר 
 אמרנו?(

בעצם לדברי הרב ביגמן, המחלוקת בין משה וקרח משקפת שתי דרכי שיחה. אפשר לראות את זה כבר דרך המילים והמעשים 
 של משה וקרח. משה משתמש הרבה בשורש ק.ר.ב., זאת בניגוד לפעלים שמתארים את המעשים של קרח. ויקח, ויקומו וכו'...

קרח מעמיד את עצמו במרכז, וכל המעשים שלו מכוונים רק לתועלת שלו. בדרכו של קרח כל אחד מהצדדים עומד על שלו 
ומצפה שהשני יגיע אליו, בדרכו של משה יש הליכה לקראת האחר, אבל בלי לבטל את עצמך וזה מאפשר קרבה וחיבור אמיתי 

 אל אחר. 

זה מתחבר לנו גם לעצם המחלוקת, קרח כאילו בשם השוויון והאחידות דואג לעצמו, ורואה רק את עצמו, חוץ מזה הוא חושב  
שהוא מושלם. "כולם קדושים" הוא בעמדה מושלמת, הוא וכולם קדושים, שלא כמו משה שאומר "היו קדושים", ובזה הוא 

אומר, יש לנו לאן לצמוח, לאן לשאוף, יש לנו עוד עבודה, אנחנו כל הזמן בעשיה, וכשאנחנו בעשיה, לא משעמם... )זוכרים 
 שיעמום?(.

אנחנו רוצים לברך את עצמנו בתוך ועם הקהילה שלנו שנדע לעשות טוב עם הזמן שלנו, תמיד נזכור מאיפה באנו, נכבד את 
הסובבים אותנו, ננסה להיסחף ולסחוף רק לדברים טובים, נשפיע כל אחד דרך כשרונותיו ויכולותיו, והכי חשוב נדע לדבר 

 אחד עם השני, נאמץ את השורש ק.ר.ב. לא רק בתוך הקהילה גם כחלק מעם ובכלל כבני אדם. 

 שבת שלום!

 תפילת המצווה

 לפני הקהל החשוב הזה,

 אנו בוחרים ובוחרות להצטרף ולהימנות בקהל ישראל.

 אנו בוחרות ובוחרים לקבל בנועם עול מצוות.

 אנו בוחרים ובוחרות לקחת חלק בשרשרת הדורות ולצעוד בנתיב אבותינו ואמותינו.

 העם היהודי, -אנו בוחרות ובוחרים לקיים ולפעול על פי הערכים ואמות המוסר של עמנו

 ולנהוג בכבוד ובעין טובה כלפי עצמנו וכל הסובבים אותנו. 

 שיהיה בנו כוח ללכת בדרך הנכונה ולהיות מקור גאווה למשפחתנו, לקהילתנו ולעמנו.



 צדוק ליפשיץדברים שנאמרו בשבת קהילה |   -ברכה לבנות ובני מצווה

 קהילה יקרה,

 בנות ובני המצווה,

שמחה גדולה להיפגש כאן ברוב עם על הדשא בשבת שבהפטרתה יש ביטוי לשמחה מיוחדת במינה בעת המלכתו השלישית של 
שאול המלך בגלגל. וכך היא מתוארת בספר שמואל א פרק יא: " וילכו כל העם הגלגל וימליכו  שם את שאול לפני ד' בגלגל  

 ".שמחה גדולהויזבחו שם זבחים שלמים לפני ד' וישמח שם שאול וכל אנשי ישראל 

השמחה כפולה ומכופלת, נס היציאה ממגפת הקורונה וההזדמנות להתקבץ יחדיו ,לפגוש את בנות ובני המצווה הרבים שחגגו 
 ויחגגו איש במניינו השכונתי, החורשתי, המועדוני או אולי גם בבית הכנסת שאט אט שבים אליו  המתפללים.

אני זוכה לברככם כמייצג דור הסבתות והסבים, כשאחדים מהוריכם הינם ילידי המקום וכך הופכת הברכה לסוג של העברת 
 שרביט מדור לדור. אשרינו שזכינו.

פרשת השבוע הקודם היתה "שלח לך" והביאה לתודעתנו את ערך השליחות הנותן טעם ומשמעות לחיינו ופרשת קרח אותה 
 קראנו הבוקר מציפה את נושא המנהיגות זו הראויה וזו שאינה כזו.

אומר המדרש: אני קורא בדילוגים "ויקח קרח... ויקהלו על משה... כל העדה כלם קדושים ובתוכם ד' ומדוע תתנשאו)במדבר 
 טז'("

 כלומר מה היתה הפרשה שקדמה למעשה קרח?מה כתוב למעלה מו העניין? 

.טלית שכולה תכלת , מהו שתהא פטורה מן הציצית? אמר לו: חייבת. אמר לו 2" ועשו להם ציצית ". קפץ קרח ואמר למשה: 
 קרח : טלית שכלה תכלת אינה  פוטרת  עצמה, ארבעה חוטים פוטרין אותה? 

.בית מלא ספרים מהו  שיהא פטור מן המזוזה? אמר לו: חייב במזוזה. אמר לו: כל התורה כלה אינה פוטרת את הבית , שתי 0
 פרשיות שבמזוזה פוטרות אותו? דברים אלו לא נצטוית עליהם, מלבך אתה בודאם.

הרב זוין בספרו " לתורה ולמועדים מבאר את שורש מחלוקתו של קרח עם משה. קרח סבר שדי בצווי ששמע כל העם בסיני: 
"אנכי ד' אלקיך, לא יהיה לך אלקים אחרים על פני" ואין כל חובה לקיום המצוות המעשיות אותן בדה כדבריו משה מליבו. 

הפסוק " ובני קרח לא מתו" המופיע בהמשך בפרשת מטות רומז לדברי הרב זוין לכך שעל אף שקרח ועדתו נענשו עדיין קיימים 
בכל דור כאלו המחזיקים בדעתו שדי באמונה ללא מצוות אך פרשת קרח באה ללמדנו שהאמונה והמעשה משולבים זה וזה ולא 

 יפרדו.

אני מאחל לכל אחת ואחד מכם בנות ובני המצווה שתתחברו לרעיון השליחות ולאמונה המשולבת בעשייה כל אחד בדרכו 
הייחודית ,בכישרונו המיוחד, בנטיות לבו ומתוך הכרה ובחירה. אשריכם שאתם נטועים בקהילה חמה וערכית ובה אתם 

 סופגים כה רבות מהוריכם ומנשות ואנשי החינוך המלווים אתכם באשר תלכו.

 מזל טוב ל:

 בנות  המצווה )כתה ו(:                    בני המצוה )כתה ז(:

 נועם שגיא                                       יואב לב

 תמר קרביץ                                     שחר שטאובר

 נהרה דור                                         אלון בשיא

 שחרי פרבשטיין                              אחיה מילר

 חושן אלימי                                     פורת מילר

 נגה שטיין                                        אבינועם מילוא

 נטע לדל                                           יהונתן גרוס                            

 שקד היימן

 אוריה גרוס

 

 גשו אלי ואברככם באופן אישי  -אתם רבים כל כך ב"ה  -ואם שכחתי מישהו/ מישהי 

 

 



 |  אסתר אלכסנדרמן הארכיון

שבת קהילה התפללנו כל הקהילה בבית הכנסת. שבוע קודם לכן קיימנו שיח בדבר הציפיות שלנו ממתכונת  –בשבת שעברה 
המניין בבית הכנסת ומנייני הרחוב. הדעות חלוקות וגם נחת הרוח מהדינמיקה  –התפילה הקהילתית לאחר ימי הקורונה 

 בשטח הינה בהתאם.

 על כך כבר אמר החכם באדם: "אין חדש תחת השמש". 

כאשר בית הכנסת עבר מהמגדל אל גן ברקן ובהמשך ביקורת מעודנת אך נוקבת  2624לפניכם הנחיות לגבי בית הכנסת מינואר 
 לגבי התפילה בבית הכנסת הנוכחי המשרת אותנו כקהילה גם כיום.

  כתב אשר שרף –'הכנסייה' 

 )מהגרעין האמריקאי, תלמיד חכם עם הסמכה לרבנות, גר כיום ביתיר(
 [2606]פורסם בדף מידע טבת תשמ"ד ינואר 

 2624אדר א' תשל"ו / פברואר  -פורסם ב

  הנחיות למתפללים בבית הכנסת

א. כל צרכי התפילות שהם יומיומיים ופרטיים כגון: סליחות, תפילין וסידורים, מקומם בתוך התא בספסל ולא 
 מעלין. )מדובר גם בספסלים האחוריים(.

ב. בשבת בבוקר יהיו על שולחן קריאת התורה דפי לימוד בפרשת השבוע. הציבור מתבקש להחזירם למקומם לאחר 
 העיון בהם.

על כל בעלי התפילה הניגשים לעבור לפני התיבה )כולל מנחה ומעריב של יום חול, לפי פסק  –ג. לפי החלטת ועדת דת 
הלכה של הרב אבינר( להתעטף בטלית. הטליתות הכלליות לחזנים נמצאות בתא שבעמוד התפילה. יש לקפלן 

 ולהחזירן למקום בסוף התפילה.

ד. משבת פרשת 'תצווה' יקבלו כל בעלי התפילה וקריאה בשבת הודעות מוקדמות בכתב. חבר שקיבל הודעה והוא לא 
יהיה באותה שבת במשק, מתבקש להודיע על כך בהקדם לחברי ועדת כנסייה )רוני ודני(. ]רוני לנדאו ז"ל ודני 

 לדרמן[

ה. משבת זו יהיו כל העליות לתורה כולל הגבהה וגלילה לפי תור. חברים עם בקשות מיוחדות יפנו לאחד מחברי 
 הועדה לפני שבת.

ו. יהיו מקומות קבועים לכל החברים במשק. זמניים ישבו רק במקומות הפנויים. לגופים זמניים שבאים לתקופות 
קצרות יוכנו מקומות מיוחדים. חברים שמקבלים אורחים לשבת וירצו מקום מוכן להם ולאורחים יודיעו על כך 

 לחברי הועדה לפני כניסת השבת.

 תודה עבור תשומת הלב ושבת שלום.      

כנסייה. קול דממה דקה. בלילה איש אינו נמצא שם. בשעת קור מוקדמת, ביום שבת, אט אט יורדים המתפללים לכנסייה. 
כנסייה עצמו פשוט, אין שלטים, רק בפנים ישנו חלון זכוכית צבעונית יפה. אבל המתפללים מרגישים כאילו מתפללים 

 לחלון ולא למישהו אחר.

המתפללים כבר הגיעו, שקט בכל האולם, אפילו בפרוזדור יש שקט מוחלט. הילדים ככל שהם יותר צעירים גם כן עומדים 
 החוצה! –החוצה! גם האימהות עם ילדיהן אם עושים רעש  –בשקט. כל ילד העושה רעש 

פתאום החזן מתחיל, אותן תפילות, אותם פיוטים, אותן זמירות. כל אחד שר על פי מה שהקהל רגיל לשיר, אין גיוון 
לזמירות, כולן אותו דבר. בסיום התפילה כולם יוצאים והסידורים נעלמו פתאום. מישהו לקח אותם לקצה האולם שם 

עומד ארון ובו מקום לסידורים, חומשים וכדומה. דבר אינו נשאר על הספסלים. המתפללים הולכים הביתה והדלתות שוב  
 נעולות בלא להתחשב במי שיצטרך ללמוד בבית המדרש.

יורק. הוא הציע כמה שינויים כמו תאי מושב -( כיהן כרב בבית הכנסת בית אל שבאולבני, ניו2622 -2026הרב יצחק וייס )
 מעורבים, המנון מקהלה והכנסה בברית הדת כדי לשפר את עבודת השם בפומבי.

 נחנך בית הכנסת החדש של מעלה גלבוע. 2602 –ב 

  2602-]הכניסה למבנה בית הכנסת הייתה כבר ב
 [2600אולם טקס החנוכה הרשמי של בית הכנסת וחדר האכול נערך בתמוז תשמ"ג / יוני 



 | אסתר סלוטניק וטל שטרן 2102עדכון מגרעין צבר  

 שנים לעליה לארץ. 6, חוגג עוד מעט 0220גרעין צבר הראשון שלנו שהגיע לכאן באוגוסט 

. אך כמו שכולנו וודאי זוכרים, 02/0/02החברים מהגרעין רצו כבר לפני שנה לעשות שבת גרעין בקיבוץ וכבר סגרנו תאריך ב

 הקורונה פרצה לחיינו והסגר התחיל בדיוק שבוע קודם.

כעת שמחו מאוד חברי הגרעין להיפגש שוב וכמעט כולם מגיעים השבת להיות איתנו בקיבוץ ולהתארח אצל המשפחות 

 המאמצות שלהן.

 בטח אתם ממש סקרנים לשמוע לאן הגיעו חברי הגרעין ומה מעשיהם בימים אלו. 

כולם גרים בארץ, הקימו פה את ביתם ומשתלבים בעשיה במדינה שלנו, איש איש בתחומו. הייתה לנו הזכות כישוב להיות 

 עבורם בית ראשון ומשמעותי בקליטה שלהם בארץ.

גר בבאר שבע ומסיים תואר בהנדסת תוכנה באוניברסיטת בן גוריון. במקביל עובד כמהנדס תוכנה בחברת סטארט –אבי בקמן 

 אפ בתחום אבטחת מידע/סייבר שיושבת בבאר שבע.-

גר בירושלים עם אשתו אביבה וביתם ליבי. לאחר השחרור ג'וג'ו למד לימודי מזרח תיכון ומדע המדינה  - ג'וג'ו כרמל )ווינר(

 באוניברסיטה העברית וכיום עובד כרכז תוכן אנגלית בארגון שוברים שתיקה.

 חן וגרים בתל אביב. גו'ש סיים לימודי הנדסה בטכניון ועובד כמהנדס תוכנה בסולראדג' בהרצלייה.-נשוי לבת - ג'וש קהאן

נשואה לאסף וגרים בירושלים. עובדת בארגון מסע של הסוכנות היהודית כמנהלת חינוכית של תוכנת "עמיתי  – דנה פרייס

 הוראה". 

נשואה לאליאל עוד מעט שבע שנים וגרים בירושלים. אליאל מסיים עכשיו שנה ד ברפואה בהדסה בירושלים  – דניה קלפהולץ

ועושה מחלקות בינתיים בבתי חולים, מלמד פסיכומטרי, מתנדב ועוזר רופא בשערי צדק. דניה סיימה את התואר במשפטים 

 וחשבונאות, וכרגע עורכת דין במחלקה הבינלאומית בהייטק במשרד גורניצקי בתל אביב.

נשואה לאלחנן וגרים בקריית שמונה. חיה עובדת כלבורנטית בבית ספר תיכון "עמק החולה" בכפר בלום. אלחנן  – חיה ווגל

 בסמסטר האחרון שלו לתואר ראשון שלו בתל חי, לומד ביוטכנולוגיה וחקלאות.

סיימה ללמוד תואר במזרח תיכון ואסלאם במרכז האקדמי שלם וכיום מתגוררת בתל אביב ועובדת בסטארט  – חנה ליברמן

 אפ בתחום הדאטה והשיווק. 

מאורסת לאלכס לב )החתונה בקרוב ממש(. חנה למדה תואר ראשון באגרואקולוגיה ומנהל שטחים פתוחים.  - חנה ערדפרב

חודשים של קק"ל בתוכנית יערני העתיד, המכוון למגוון תפקידים באגף הייעור. גרים כרגע  6התחילה השבוע הכשרה בת 

 במושב מטע )זמני(.

למד כלכלה ועסקים בתואר הראשון ועבד בקסלמן וקסלמן )חברת רו״ח(. לומד כרגע בבון, גרמניה, בתואר שני  –ליאור ביאלי 

 .ביחסים בין לאומים אבל חוזר לארץ עוד כמה שבועות

נחמיה וג׳סיקה גרים עם ביתם הודיה )שנה וחצי( בירושלים, שכונת ארנונה. נחמיה עובד כמתכנת, כרגע  - נחמיה קיבלביץ'

 מהבית. וג'סיקה עובדת בתפקיד יועצת מענקים בחברה בגבעת רם.

גר בירושלים, עובד כיועץ מדיני בשגרירות הבריטית לנושאים אזוריים במזרח התיכון, שינוי האקלים, ביטחון  –עזרא פרידמן 

 לאומי ונגד טרור.

 גרה בקיבוץ אלמוג ועובדת בקשרי חוץ במשרד הרווחה. - רבקה רומשיסקיה

גרה במושב מבוא מודיעים, מקום רגוע ושקט באמצע יער בן שמן, ליד מודיעין. אני מאוד אוהבת לגור קרוב  - שרה פליגלמן

לטבע והמקום מזכיר לי מאוד את הקיבוץ! סיימתי תואר ראשון בתקשורת ושיווק ואני עובדת בארגון נפש בנפש' כיועצת 

 לחיילים בודדים. זה מאוד משמעותי וסוג של סגירת מעגל כי אני עכשיו נמצאת במקום שאני יכולה לעזור לאנשים כמוני!



 

 מעוניינים לשלוח הודעה/מאמר לדף מידע?
 dafmeda@gmail.comמוזמנים לשלוח למייל 

 
 

 : התרמת דם במועדון 2..6‘ ביום ד

 ישיבה   14:00-17:00

 תושבי מעלה גלבוע    17:00-60:00
 

 עינת לב, תמר גרינבוים ונרית זליגרערב קהילתי | 

שיחת בית קפה הביאה אותנו להרהר בצער ברגעי 
הכאב בחיים שלנו, ובמחשבה המבאסת הנלווית 

 אליהם, לרוב, בסגנון רק אצלי זה ככה.
חשבנו, גם, על הצורך שלנו לחגוג הצלחות, 

 כשהכישלונות נותרים הרחק מאחור, בחושך.
 

 ההרהור הוביל למעשה.
 

 22.2במוצאי ראש חודש אב הקרוב, יום ראשון 
נקיים ב"ה ערב קהילתי בו נרצה לחלוק סיפורי 

כווצ'ים, סיטואציות בהן זה לא הולך, זה מבאס, 
ולתת  -מאתגר, מייאש, רגעים בהם העולם סוגר עלינו 

להם מקום, מתוך תקוה לייצר מרחב אנושי חי, גמיש, 
 נושם יותר.

 
הערב יתקיים במתכונת של סיפורים קצרים שיעלו על 

 הבמה.
 

מעוניינ.ת לחלוק איתנו סיפור כווץ'? משהו קטן כגדול, 
 על כל נושא שבעולם?

 
 נשמח בך!


